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PROCES-VERBAL
incheiat asfazi,19.12.2022

Consiliul local al comunei Ciocani, judequl Vaslui, s-a intrunit astazi   19.12.2022, ora  14,30, in Sedingr
extraordinara in conformhate cu art.  133  alin 2 lit.  a , art.  134 alin 4   din OUG nr.  57/2019 privind Codul
administrativ, la sediul Primariei comunei Ciocani , judeSul Vaslui, fiind convocat de indat5 prim dispozitia
scrisa a primarului.

La apelul nominal efectuat de secretara comunei ,   se constata ca sunt prezenti  8 consilieri locali, din
totalul de  11 consilieri locali., absenti fiind dl. Diaconu,  dl. To fan Si dl. Lazarescu .

Fiind indeplirite prevederile art.137 alin.(1) din OUG nr. 57/2019 privind Codul admiristrativ, Sedinta
este legal constituifa.

D1. Mocanu -nu tot timpul ce se discuta in sedinta se transcrie in procesul-verbal.
D-na Giusca - luati-l  d-voasrfe Si -1  cititi, ii  spuneti  d-nei  secretar s5 consemneze  ca nu ati  gasit in

procesul-verbal ceea ce ati vorbit in sedinta.
D-na Apostoleanu Eva-Erika, presedintele de Sedinta prezint5 procesul-verbal al sedintei anterioare.
Dl. Mocanu -atat s-a discutat in sedinta, sunteti de acord ?
D1. Mocanu -un coleg de-al meu a pus o problema foarte importanta!
D-na Giusca- cur ar fi?
D1.  Mocanu-  un  coleg  de-al  meu  nu  a  primit  materialele  de  Sedinga,  Si  pentru  acest  lucru  nu  s-a

prezentat la Sedin!a , motiv foarte bine intemeiat Si a fost pontat absent nemotivat .
Dl.  Mocanu- eu I-am intrebat atunci pe dl.  primar.  Cine trebuie sa asigure ca Sedinta se desfasoara in

bune conditii?   Si el mi-a raspuns ca secretara comunei. El saracu nu Stie , e depasit de toate problemele, el
nu  Stie  nici  daca-i  primar  macar.  Pai  nu  secretara  trebuia.   Deci  asta  nu  se  scrie  in  procesul-verbal,
responsabilitatea primarului  , ca el trebuia sa ia masuri cu toti  subalternii lui  ,  ca el este responsabil prima
data , nu subaltemii .

D1. Mocanu- el trebuia sa spuna , domnule am gresit, acolo nu scrie mimic , scrie numai ce-I place lui.
D-na Giusca- nu-i mimic , se poate consemna acum. Avand in vedere ca nu s-a consemnat in procesul-

verbal  de  la Sedinta anterioara,  dl.  Cristi Hazu nu este de  accord cu procesul verbal  , nu voteaza Si  se va
consemna   in procesul-verbal din anul 2023.

Dl. Mocanu- ce s-a indreptat?  Nu s-a indreptat mimic.
D-na secretar- referitor la aceasta Sedinta , eu nu am Stiut mimic, dimineafty a venit d-na contabil  Si mi-

a spus c5 dl. primar vrea sa faca Sedirtya extraordinara , convocata de indata pentru aprobarea proiectului de
hotarare privind aprobarea rectificarii a 6 a bugetului local al comunei Ciocani, luna decembrie 2022.

D-na secretar- vreau s5 va aduc la cunostinta c5 am facut o cerere pentru concediu de odihna , initial cu
data de 14 decembrie 2022 , aprobafa de dl. primar , dar a venit dl. viceprimar, trimis de primar sa rna roage
sa-i  fac  materialele  de  Sedinta  pentru  Sedinta  ordinara  din  luna  decembrie  .  Am  fost  de  acord  sa  fac
materialele  de  SedinS ,  dar   sa -mi aprobe  concediul  de odihna cu data de 22.12.2022  ,  eu mai avand de
efectunt  10 zile de concediu de odihha din anul 2022   , iar   Sedinta ordinara s5 se dezbata pe 21  decembrie
2022. A fost de accord dl. primar cu data de 21.12.2022 pentru Sedinta ordinara de Consiliu local , am facut
materialele de Sedinta , dar azi    aflu ca nu mai am vole sa plec in concediu de odihna , ca trebuie sa stau la
serviciu , adica dl. primar nu mai este de accord ca eu sa efectuez concediul de odihna aferent anului 2022,
desi am intocmit materialele de SedinS .

D-na Giusc5 -eu vim cu o propunere , sa facem Sedinta pe data de 21.12.2022.
D-na secretar- este foarte buha propunerea, sunteti de accord?
Consiliul local este de acord cu aceasta propunere.
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Se supune la vot procesul-verbal de la Sedinta anterioara , Si se  aproba cu 7 voturi pentru Si o  abtinere

( dl. Hazu ) .
Se  prezinta ordinea de zi, se supune la vot Si se aproba in unanimitate de voturi.
Presedintele de Sedinta   proiectul de hotarare cu privire la rectificarea a 6 a bugetului local al comunei

Ciocani,  luna  decembrie  2022-  initiator   primaml  comunei  Ciocani  ,  dl.  Calin  Gheorghe  Si    referatul  de
aprobare.

D1. Hazu-vrem sa Stim daca  intra-devar se duc banii la biseric5 , sa ne spuna d-na contabil.
Dl. Hazu- d-na contabil a spus ca o sa ne dea vouchere de vacant5 la prima rectificare bugetara Si nu

s-au dat .
D-na Giusca - da, dar trebuia s5 fie pe ordinea de zi, sa fie pe proiect de hotarare.
D1. Mocanu- unii oameni au facut cerere pentru concediu din octombrie , au fost probate cererile de dl.

primar si nu Si-au primit banii nici acum, e vorba de asistentii personali .
D1. viceprimar- dar le-a spus ca in luna decembrie le vim banii Si le di la toti odata .
D1. Hazu- in decembrie anul trecut a fost  o rectificare sa  lu5m balast pre datorie , a intrat o piatra in

sat , a!i vazut vreo piatra in sat , n-a vazut nimeni mimic ?
Dl. viceprimar- in primavara am dat cu piatra.
Dl. Hazu -uncle ati dat?
Dl. Mocanu- la rectificarea anterioara s-au dat 40 mii lei la poduri, sau la Obreja, nu?
D1.  viceprimar-nu incepe nici un Obreja.
D1. Mocanu- I-am intrebat ce faci domnule cu 40 mii lei, iar el mi-a raspuns c5 incepe podul. Care pod?
Dl. viceprimar-nu Stim , poate o fi dat pentru proiectant.
D-na secretar- uitati convocarea Si dispozitia de convocare in Sedinta de indat5,  facuta dimineat5 de dl.

primar pentm Sedinta extraordinara de azi.
D1. Mocanu -sa vedeti c5 banii astia de 200.000 lei vrea sa-i dirijeze el pentru extinderea apei.  Sa ne
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metri. Daca nu aprobam in Consiliul local, banii astia ii pierdem.   Important ca banii astia sa intre in buget ,
dirijarea lor o vom face la Sedinfty urmatoare .

Dl. Hazu- noi aprobam , dar nu Stim uncle se duc?
D-na Giusca ndaca nu vot5m sa treaca la pod , nu votam sa se duc5 banii acolo.
Se  prezinta Si raportul compartimentului contabilitate.
D-na  Giusca prezint5 avizul favorabil al comisiei de specialitate a Consiliului local.
Dl.  Mocanu-nu este de accord cu proiectul de hofafare deoarece nu exista  infiintafa o retea de ap5 in

satul Crangu-Nou Si in satul Ciocani Si atunci cum este posibila extinderea re!elei de alimentare cu apa?
Supus la vot  proiectul de hotafare  se adopfa  cu 7 voturi pentru Si 1 vot impotriva  ( dl. Mocanu - cu

urmatorul argument , £ntrucat nu exists  infiintata o retea de apa in satul Crangu-Nou Si in satul
Ciocani , atunci cum este posibil5 extinderea retelei de alimentare cu apa? ).

Ordinea de zi fiind epuizata, presedintele de Sedinpr declara lucratile Sedintei inchise.

Presedinte de SedinSa,
Apostoleanu Eva-Erika

®,

Secretar general ,
Abaza Iosefina


